

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL INSURANCE Date: 29-04-2025 09:39:09 AM Subject: Increasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التأمين الوطنية التاريخ: 29-04-2025 09:39:09 AM الموضوع: زيادة رأس المال</p>
<p>NATIONAL INSURANCE announces that its Board of Directors approved on 28-04-2025 the increase of the company's capital from 8000000 to 8800000 through:</p>	<p>تعلن شركة التأمين الوطنية عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 28-04-2025 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 8000000 سهم/دينار إلى 8800000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p>The Capital Increase Method</p>	<p>تحديد طريقة زيادة رأس المال</p>
<p>Other Through retained earnings and optional reserves held by the company, noting that this decision is subject to the approval of the Central Bank of Jordan.</p>	<p>أخرى من خلال الأرباح المدورة والاحتياطي الاختياري الذي تحتفظ به الشركة علما بان هذا القرار خاضع لموافقة البنك المركزي الاردني</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Ismael Abualrous</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Ismael Abualrous</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>